

《单词百科:rwa是什么意思?rwa怎么发音?rwa的解释和用法》

英语单词rwa是什么意思?rwa怎么读?rwa怎么发音?简答网为您整理了rwa的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



rwa的意思

1、abbr.rotary-wing aircraft 航行器旋转翼;

rwa的双语例句

1、Visit the Embassy's homepage at [www. norway. cn](http://www.norway.cn), then contact a travel agency.

登录[www. norway. cn](http://www.norway.cn),查阅大使馆网站首页, 然后与一家旅行社取得联系.

2、Balance between Coordination Bond and Van der Waals Energies of the Complex Compounds of Actinides I.

锕系配合物中VanderWaals能与配位键能之间的平衡.

3、METHODS: Immunohistochemical distribution of connexin 43 (Cx 43) in the retina of the BN rats was investigated.

方法: 以雄性挪威棕色大鼠(BrownNorway)
为研究对象,应用免疫组化方法观察Cx43在BN大鼠视网膜中的分布特点.

4、 This article discusses the skills of controlling sounds in Authorware while creating courseware.

对利用多媒体软件Authorware制作课件时声音播放的技巧进行了探讨.

5、 When Cher Wang enters roomful of people, they struggle to contain their curiosity.

当王雪红(CherWang)走进满是人的房间时,大家都难以抑制自己的好奇心.

6、 The designing methods and approaches of CAI software with authorware were introduced.

说明了利用Authorware工具开发CAI教学软件的主要设计方法和手段.

7、 A floorwalker is called a shopwalker in England.

floorwalker在英格兰被叫做shopwalker.

8、 After analyzed common used multimedia software, the CAI is realized by Authorware version 6.5 toolkits.

通过分析现有的多媒体开发软件,采用了多媒体CAI创作软件Authorware6.5完成.

9、 The newest version of Macromedia Authorware 6.0 was chosen to work.

在制作工具的选择上,使用了目前应用最为广泛的多媒体开发工具,最新版本的Authorware6.0.

10、 Methods: With Authorware, we designed health education ware of common disease of our department by ourself.

方法 应用Authorware自行设计制作本专科常见疾病的健康教育多媒体软件.

11、 Panagiotopoulos-Reid mixing rules are better than Van der Waals-1 for carbon dioxide + alkane systems.

对于CO₂与饱和烷烃的二元体系,Panagiotopoulos-Reid混合规则比VanderWaals -1

混合规则的计算效果更好一些.

12、 A multimedia course in computer composing principles is designed by use of Authorware and other softwares.

利用Authorware等多媒体制作工具与软件,设计了计算机组成原理的多媒体教程.

13、 In this paper routing and wavelength allocation (RWA) in static WDM star-based all-optical networks are researched.

本文主要研究了WDM星形光网络中静态业务条件下的路由与波长分配问题.

14、 Based on Authorware Multimedia Courseware Development and Autorun CD-ROM Production Technology

基于Authorware开发的多媒体课件发布及Autorun光盘的制作技术

15、 It'states operating technique of Authorware, expansible structure of hypertext and realization of guidance.

阐述了利用Authorware制作课件的一些使用技巧及超文本的扩展层次结构和导航方式的实现方法.

16、 Even JetBlue Airways has changed its calculations, giving three points per dollar spent, plus bonuses for booking directly with JetBlue and for extra-legroom fares.

就连捷蓝航空 (JetBlue Airways) 也改变了计算方法 , 在该公司每花一美元购票 , 可获得三点返点 , 另外 , 直接在捷蓝航空订票或者订购加长空间座位还可获得额外奖励。

17、 This paper introduces multimedia CAI teaching courseware for teaching Physical Chemistry, using multimedia development tool-authorware. Both college students and teachers can get assistance from it.

介绍了用多媒体开发工具Authorware开发的物理化学多媒体CAI教学课件 , 该软件充分体现辅助教学特点 , 帮助学生自学、 自习、 自测 , 具有辅教、 辅学的作用。

18、 A Method of Working with and Managing the External Database In Authorware

Authorware中对外部数据库访问及管理的一种方式

以上是简答网为您整理的rwa怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于rwa的用法、rwa的释义、rw

a的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/rwa>

